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Protokół Nr 7/21 

ze wspólnego posiedzenia: Komisji Rewizyjnej; 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego; 

Komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej; 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki; 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 16 grudnia 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie. 

 

Wspólne posiedzenie komisji o godz. 09:00 otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koronowie Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk, witając obecnych i stwierdzając 

kworum. Na posiedzeniu obecnych było 18 radnych na ogólny stan 21 radnych. 

Nieobecni radni: Stanisław Gliszczyński, Katarzyna Karwat, Mariusz Weleziński. 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 niniejszego 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk 

odczytała porządek posiedzenia, do którego nie wprowadzono zmian. 

Porządek posiedzenia: 

 

1.Otwarcie wspólnego posiedzenia komisji Rady i stwierdzenie kworum. 

2. Analiza materiałów na L sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące Komisji. 

4. Zamknięcie wspólnego posiedzenia komisji. 

 

 



Ad.2. Analiza materiałów na L sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Opinia komisji: 

Za – 15 głosów 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

Na posiedzenie komisji przybył radny Pan Maciej Szlagowski. Obecnych 16 radnych. 

Opinia komisji: 

Za – 16 głosów 

Na posiedzenie komisji przybyła radna Pani Sławomira Polewana. Obecnych 17 

radnych. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Koronowo. 

Pani Skarbnik poinformowała, że przygotowany będzie Projekt Nr 2, ponieważ zgodnie 

z uwagą Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy dokonano autopoprawki. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo 

na rok 2022. 

Pani Skarbnik poinformowała, że przygotowany będzie Projekt Nr 2. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu 

pomocy finansowej z budżetu Gminy Koronowo na 2022 rok i zawarcia w tej 

sprawie umowy pomiędzy Gminą Koronowo a Powiatem Bydgoskim. 

Opinia komisji: 

Za – 17 głosów 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej – działki o numerze 

ewidencyjnym 168/13 położonej w Samociążku, gm. Koronowo. 

Opinia komisji: 

Za – 17 głosów 

 



 

Zastępca Kierownika Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Angelika 

Walat przedstawiła projekt uchwały. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Koronowo prawem użytkowania i na 

odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy użytkowania. 

Posiedzenie komisji opuścił radny Pan Maciej Szlagowski. Obecnych 16 radnych. 

Opinia komisji: 

Za – 16 głosów 

Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili plany pracy komisji na 2022 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji 

Rady Miejskiej w Koronowie na rok 2022. 

Opinia komisji: 

Za – 16 głosów 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

9. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu 

pomocy finansowej z budżetu Gminy Koronowo na 2022 rok i zawarcia w tej 

sprawie umowy pomiędzy Gminą Koronowo a Powiatem Bydgoskim. 

Na posiedzenie komisji wrócił radny Pan Maciej Szlagowski. Obecnych 17 radnych. 

Opinia komisji: 

Za – 17 głosów 

Kierownik Wydziału Finansowo- Budżetowego Pani Barbara Koniarska przedstawiła 

projekt uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych 

kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy Koronowo, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego. 

Na posiedzenie komisji przybył radny Pan Wojciech Orliński. Obecnych 18 radnych. 

Opinia komisji: 

Za – 18 głosów 

Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji Pani Brygida  Berkowicz – 

Wyrzykowska przedstawiła projekt uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu 

korzystania ze strefy fitness oraz miejsca do grillowania w miejscowości Glinki. 



Opinia komisji: 

Za – 18 głosów 

Pełnomocnik Burmistrza Koronowa ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Pani Żaneta Zenel przedstawiła projekt uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Koronowo na 

2022 rok. 

Głos zabrały radna Elżbieta Mojzesowicz i Małgorzata Szymczak. 

Opinia komisji: 

Za – 18 głosów 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk 

przedstawiła radnym plan pracy Rady Miejskiej w Koronowie na rok 2022. 

Ad. 3 Sprawy bieżące Komisji 

Radny Pan Piotr Mitera poruszył temat dofinansowania do miesięcznych biletów 

miejskich dla dzieci i młodzieży uczącej się w Bydgoszczy. 

Radna Pani Mirosława Holka wyraziła opinię, że zdjęcie z porządku obrad sesji w dniu 

24.11.2021 r. projektów uchwał dotyczących tego dofinansowania było niepoprawne 

i złe. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk 

podkreśliła fakt, że część dzieci i młodzieży z Gminy Koronowo nie ma nawet dojazdu 

do Koronowa. Zauważyła również, iż radni nie są przeciwni dofinansowaniu biletów 

miejskich dla dzieci i młodzieży uczącej się w Bydgoszczy. Jednak w pierwszej 

kolejności należy uczniom w terenu gminy zapewnić dojazd do Koronowa. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński  stwierdził, że samorządy, które 

podjęły uchwały o dofinansowaniu tych biletów, nie posiadają szkół 

ponadpodstawowych, a Koronowo takie szkoły ma. 

Radny Pan Tomasz Skotnicki również podkreślił fakt, że w Gminie Koronowo są dwie 

szkoły ponadpodstawowe, których dyrektorzy byli na posiedzeniach komisji rady 

i przedstawili swoje argumenty. Poważnym problemem w naszej gminie jest 

wykluczenie komunikacyjne niektórych miejscowości, ponieważ mieszkańcy nie mają 

dojazdu nawet do Koronowa. 

Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk zapytała czy zostały 

poczynione jakieś działania w kierunku utworzenia jakiegoś połączenia autobusowego? 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski poinformował, że pieniądze, które miały 



być przeznczone na dofinansowanie biletów dla dzieci i młodzieży uczącej się 

w Bydgoszczy mogą zostać przeznaczone na utworzenie linii autobusowej na terenie 

naszej gminy. To radni mają zdecydować jakiej. Ponadto Pan burmistrz zaproponował, 

aby wystąpić z apelem do Starostwa Powiatowego w sprawie dofinansowania dowozu 

dzieci z terenu Gminy Koronowo do szkół ponadpodstawowych w Koronowie.  

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz zauważyła, że porozumienie z Powiatem Bydgoskim 

w kwestii dofinansowania dowozu uczniów do szkół ponadpodstawowych, to jak 

najbardziej bardzo dobry pomysł. Radni z danego terenu powinni przygotować wykaz 

miejscowości wykluczonych.  

Radny Pan Wojciech Orliński podkreślił fakt, że Gmina Koronowo jest największą gminą 

w województwie kujawsko – pomorskim. Borykamy się z wieloma problemami innymi 

niż gminy zwarte obszarowo. Należy więc porozmawiać z Powiatem Bydgoskim w tej 

sprawie.  

Radny Pan Piotr Mitera zauważył, iż problemy z dojazdem dzieci do szkół i nie tylko, są 

również w rejonie Starego Jasińca, Nowego Jasińca oraz Glinek.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski poinformował zebranych, że odbyło się 

spotkanie z firmą, która chciała uruchomić cztery kursy w rejonie Starego Jasińca, 

Nowego Jasińca oraz Glinek. Koszt wyniósłby ok 600 tys. zł.  

Ponadto Burmistrz Koronowa zobowiązał się, że zostaną przygotowane opinie prawne 

na temat możliwości zawarcia porozumienia z Powiatem Bydgoskim w sprawie 

zorganizowania tych dojazdów.  

 

Ad. 4 Zamknięcie wspólnego posiedzenia komisji  

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk zamknęła o godz. 11.20  wspólne 

posiedzenie komisji.  

 

Protokół sporządziła:                     Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie               

   

Inspektor- Wydział Organizacyjny         /-/ Katarzyna Szulta - Romaniuk 

Magdalena Wanda-Joras             

 

 


